



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

## Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

March 18, 2020

Dear WCS Community,

Earlier this week, I had the opportunity to chat with a WCS parent while waiting in line at the drugstore near my office. The few minutes I spent with her gave me an appreciation of the challenges we are all facing, especially those for our students, parents, and staff.

On the drive back to my office, I thought about how important it is for me, and all of us for that matter, to maintain a perspective on this crisis. For me that begins with focusing on our children, our staff, and our community who are part of our wonderful school district.

As we continue to update our Frequently Asked Questions at WCSKIDS.NET, this is an opportunity for all of us to remember that there are many questions we simply cannot answer as we are under strict state control. In fact, questions about the school year being extended, kindergarten and early childhood registration, student work and grades, extra-curricular activities, and even commencements are on ALL of our minds – and for good reason.

Although this is a very uncertain time, I know that when this crisis ends, our schools will return to normal. Ironically, we are all in the same situation, and we will do our very best to resume educating our children. In the meantime, the best thing for our students is to encourage them to use the Instructional Resources on our website and talk to them about their learning every day.

Most important, we will get through this crisis and be stronger because of it. Please take care of yourselves, and I will keep you updated as necessary.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

عزيزي المجتمع WCS،

في وقت سابق من هذا الأسبوع، أتيت لي الفرصة للردشة مع أحد الوالدين WCS أثناء الانتظار في الطابور في الصيدلية بالقرب من مكتبي. الدقائق القليلة التي قضيتها معها أعطتني تقديرًا للتحديات التي نواجهها جميعًا، خاصة تلك التي تواجه طلابنا وأولياء أمورنا وموظفينا.

على محرك العودة إلى مكتبي، فكرت في مدى أهمية بالنسبة لي، ولنا جميعا لهذه المسألة، للحفاظ على منظور حول هذه الأزمة. بالنسبة لي، يبدأ ذلك بالتركيز على أطفالنا وموظفينا ومجتمعنا الذين هم جزء من منطقة مدرستنا الرائعة.

وبينما نواصل تحديث أسئلتنا المتكررة في WCSKIDS.NET، فإن هذه فرصة لنا جميعاً لنتذكر أن هناك العديد من الأسئلة التي لا نستطيع ببساطة الإجابة عليها لأننا تحت رقابة صارمة من الدولة. في الواقع، فإن الأسئلة حول السنة الدراسية التي يجري تمديدها، وتسجيل رياض الأطفال والطفولة المبكرة، وعمل الطلاب ودرجاتهم، والأنشطة اللاصفية، وحتى البدايات، هي في أذهاننا - ولسبب وجيه.

على الرغم من أن هذا الوقت غير مؤكد للغاية، أعلم أنه عندما تنتهي هذه الأزمة، ستعود مدارسنا إلى طبيعتها. ومن المفارقات أننا جميعا في نفس الحالة، وسنعمل قصارى جهدنا لاستئناف تعليم أطفالنا. في غضون ذلك، فإن أفضل شيء لطلابنا هو تشجيعهم على استخدام الموارد التعليمية على موقعنا على الانترنت والتحدث معهم عن تعلمهم كل يوم.

والأهم من ذلك، سنتجاوز هذه الأزمة ونكون أقوى بسببها. أرجوكم اعتنوا بأنفسكم، وسأبقىكم على اطلاع حسب الضرورة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه

المشرف